



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Over the weekend, we welcomed back the remainder of our previously positive staff members. However, we did have four additional staff test positive as a result of our surveillance testing program over the weekend. Those staff members will now be excluded from work until they test negative or for 10 days from the date of their positive test, whichever comes first. As a result of those positive tests, we are required to quarantine any residents that were potentially exposed to the positive staff members. The residents that are now under quarantine, live in rooms from 115 – 119, and in rooms from 217 – 231.

Below is a breakdown of the areas of the building where the positive staff work:

- [First Floor: 1](#)
- [Second Floor: 2](#)
- [Third Floor: 1](#)
- [Support Staff: 0](#)

As you can see, there was a newly positive staff member on the third floor, but there is no quarantine in place. That is because the particular staff member in question did not spend more than 15 consecutive minutes with any resident during the shift that she worked prior to testing positive.

Please let Li Chen, or I know if you have any questions, and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

COVID-19更新

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

上週末，我們歡迎了我們之前測試陽性的剩餘工作人員。然而，在我們週末的監測測試中，我們新增四名員工測試呈陽性。這些工作人員現在將被禁止工作，直到他們檢測出陰性，或從檢測呈陽性之日起 10 天后。由於這些陽性檢測結果，我們需要隔離任何可能接觸過陽性工作人員的居民。現在被隔離的居民住在 115-119 號房間，217-231 號房間。

以下是測試陽性的員工工作的建築物區域的細分：

- 一樓: 1
- 二樓: 2
- 三樓: 1
- 后勤人員: 0

如您所見，三樓有一名新呈陽性的工作人員，但沒有進行院民的隔離。這是因為該特定工作人員在檢測呈陽性之前工作的輪班期間與任何居民的連續時間不超過 15 分鐘

有任何問題請讓陳力，或者我知道，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)





[to mail a check](#)

[PayPal](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org

info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please
[\(Unsubscribing is not supported in previews\).](#)